
PROCES — VERBAL 

Incheiat azi, 08 octombrie 2019, orele 14.00, in 
edinta de indata a Consiliului Local al 

Orapilui Topoloveni 

In conformitate cu prevederile art.134 alin. (2) lit. a) Si art. (4) din Codul 
Administrativ aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, Consiliul Local al Ora§ului 
Topoloveni este convocat in sedinta de indata  de catre dl. Primar prin 
convocator scris, anexa nr. 1 la dispozitia Primarului ora§ului Topoloveni nr. 298 
din 07.10.2019. 

Sedinta este convocata pentru data de 08 octombrieie 2019, orele 14.00, 
la Sala de edinte a Consiliului Local. 

Proiectul de ordine de zi a §edintei s-a afi§at in Monitorul Oficial Local, 
subeticheta Alte Documente sens in care a fost Incheiat proces-verbal de afi§vre 
nr. 9074/07.10.2019. 

Potrivit Hotararii nr. 64 din data de 26.09.2019 prqedinte de edinta 
este dl. consilier Vinatoru Catalin Dorel. 

Dupd efectuarea apelului nominal se constata ca §edinta este legal 
constituita, toti consilierii locali find prezenti. La §edinta de consiliu participa un 
grup de cetateni din ora§ul Topoloveni, membrii U.S.R., Si anume: 
dl. Ghioculescu Ionut-Sorin, dl. Barbu Ion, dl. Surdeanu Ionut-Silviu, care au 
inregistrat cu mijloace audio-video §edinta. 

In deschiderea §edintei, dra. Secretar face o serie de precizari din Codul 
Administrativ aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, legate de organizarea §edintelor 
consiliului local. 

In continuare, este prezentata ordinea de zi a §edintei ordinare, anexata la 
convocator. Proiectele de hotarari au fost initiate de dl. Primar. 

Se supune la vot ordinea de zi §i se aproba in unanimitate de voturi. 
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1. Pentru primul punct de pe ordinea de zi, este prezentat Procesul verbal 
incheiat in sedinta ordinary a Consiliului Local Topoloveni din data de 26 
septembrie 2019. 

Dl. consilier Rosescu Ion afirma faptul ca nu i s-a dat posibilitatea 
domnului consilier judetean Vasilescu Gabriel sa se inscrie la cuvant. Dl. 
consilier Mogosanu Ionut raspunde ca domnul consilier nu a solicitat acest lucru 
si nici nu s-a prezentat. Dl. consilier Rosescu Ion afirma ca in procesul verbal al 
sedintei a fost consemnata prezenta domnului consilier judetean. 

Dl. Mogosanu Ionut raspunde ca: „este normal sa se consemneze prezenta 
acestuia deoarece este sedinta publica. §i, are calitate de cetatean al orasului 
Topoloveni . 

Pentru clarificarea situatiei privind calitatea de consilier judetean a dlui 
Vasilescu Gabriel in care a participat la sedinta consiliului local, Dna Secretar 
cite§te prevederile art.138 alin.(4) din Codul Administrativ referitoare la 
persoanele care pot asista §i lua cuvantul la sedinta, fara drept de vot, respectiv: 
prefectul, presedintele consiliului judetean sau reprezentantii acestora, deputatii, 
senatorii ....; on dl. Vasilescu Gabriel nu se incadra in niciuna din categoriile de 
persoane; nu a prezenta imputernicire de reprezentare a presedintelui consiliului 
judetean. Prin urmare nu avea dreptul de a lua cuvantul in sedinta; ci numai de a 
participa in calitate de cetatean al orasului. 

In ceea ce priveste interventiile peste ordine §i contradictorii ale dlor 
consilieri, Dna Secretar da citire textului art.138 alin.(8) din Codul Administrativ 
potrivit caruia presedintele de sedinta are dreptul sa limiteze durata luarilor de 
cuvant. 

In continuare, Dna. Secretar aduce la cunostinta domnilor consilieri 
prevederile art.138 alin.(15)-(17) din Codul Administrativ aprobat prin O.U.G. 
nr. 57/2019 §i, prin urmare, vom proceda ca atare. 

Dl. consilier Rosescu Ion solicits procesul verbal al sedintei in forma 
tiparita in timpul sedintei, intrucat dumnealui considers ca: „Nu pot sa spun dupd 
o prima lecturare, daca s-au cuprins toate elementele discutiei". 

Dra Secretar intreaba: "Aveti obiectii legate de continut?" Nu vä mai 
amintiti ce ati spus in sedinta astfel incat sa puteti sä faceti aprecieri asupra 
continutului procesului verbal ? 

Dl consilier Rosescu Ion spune ca se abtine de la votul pentru aprobarea 
procesului verbal al sedintei anterioare, intrucat nu poate face aprecieri asupra 
continutului. 



Se supune la vot procesul verbal §i se aproba cu majoritate de voturi, 
inregistrandu-se 14 voturi "pentru" §i 1 voturi "abtinere" (Rayescu Ion). 

2. La urmatorul punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de 
hotarfire pentru rectificarea bugetului de venituri qi cheltuieli al oraqului 
Topoloveni pe anul 2019. 

Dra Secretar  explica din ce considerente s-a impus convocarea §edintei 
extraordinare de indata, find vorba despre probleme de maxima urgenta, §i 
anume: „Este o problems majors, deosebit de dificila, persoanele cu handicap §i 
asistentii acestora nu au mai primit drepturile bane§ti, indemnizatii sau salarii din 
luna august. 0 parte din ace§ti bani yin de la bugetul de stat, iar o parte de la 
bugetul local, iar din bugetul local nu s-a putut plati in integralitate sumele 
datorate. Dupa o analiza atenta, s-a gasit solutia ca prin aceasta rectificare a 
bugetului local, sa achitam drepturile cuvenite !And la luna octombrie. Totodata 
se vor aloca sume pentru laca§ele de cult Parohia Gole§tii Badii §i Catedrala Sf. 
Gheorghe, unde sunt angajate lucrari de reparatii §i este nevoie de suplimentarea 
sumelor alocate." 

Dna Monica Vanatoru, §ef serviciu Economic, prezinta referatul de 
specialitate. 

Nu mai sunt alte intrebari, discutii, drept pentru care se supune la vot Si se 
aproba cu unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta, Hotarfirea nr. 
72 din 08.10.2019. 

4. La un nou punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de hotarfire 
pentru modificarea Si completarea HCL Topoloveni nr. 71 din 26.09.2019. 

Dra Secretar explica ce modificari vor fi aduse hotarii nr. 71 din 
26.09.2019, astfel: „Titlul hotararii se modified 	Si va avea urmatorul 
continut:„Hotarare nr. 71 din 26 septembrie 2019 pentru aprobarea aderarii UAT 
Ora§ul Topoloveni la Asociatia pentru Supravegherea Si Protectia Animalelor 
"IVETS" in scopul supravegherii §i protectiei animalelor din Ora§ul Topoloveni, 
inclusiv a cainilor Ears stapan". In considerentele hotararii, prima liniuta care se 
referd la referatul de aprobare se modified §i va avea urmatorul continut: 
„Referatul de aprobare nr.8470 din 19.09.2019 al Primarul ora§ului Topoloveni, 
in calitate de initiator al Proiectului de Hotarare referitor la aderarea UAT Ora§ul 
Topoloveni la Asociatia pentru Supravegherea §i Protectia Animalelor "IVETS" 
in scopul supravegherii §i protectiei animalelor din Ora§ul Topoloveni, inclusiv a 
cainilor Ears stapan". Textul articolului 1 se modified Si va avea urmatorul 



continut: „Se aproba aderarea UAT Ora§ul Topoloveni la Asociatia pentru 
Supravegherea §i Protectia Animalelor "IVETS" in scopul supravegherii §i 
protectiei animalelor din Ora§ul Topoloveni, inclusiv a cainilor fare stapan". 
Textul articolului 2 devine alineatul (1) al articolului 2. In continutul alineatului 
(1) al articolului 2 se inlocuie textul "contributie" cu textul "cotizatie". Dupe 
alineatul (1) al articolului 2 se introduce un alineat nou, respectiv alineatul (2) cu 
urmatorul continut: „Cotizatia de aderare se determind prin aplicarea tarifului de 
10 lei/locuitor la nr. de locuitori din localitate §i se plateste o singura data." 

Dl. consilier Rosescu Ion intreaba: „Ce inseamna tariful in functie de 
numarul de locuitori? Cum se stabile§te?" 

Dra Secretar explicd 	„Numarul de locuitori este afi§at pe site-ul I.N.S. 
DI. consilier Rosescu Ion afirma: „Trebuie sa §tim cati bani se cheltuie de 

la bugetul local pentru acest serviciu." 
Dra Secretar afirma: „Numarul de locuitori este public. Se aproba tariful 

pe/locuitor, nu numarul de locuitori." 
Dl. consilier Rosescu Ion intreaba. : „Cat de viabil va fi acest serviciu, 

dace este incredintat unei asociatii cu statut din anul 2018?" 
Dra Secretar explica: „Aceasta asociatie este un ONG, este infiintata din 

2015; actele constitutive ale acesteia find actualizate on de cate intervine 
modificari prin aderarea unui nou membru. $i in urma aderarii Orasului 
Topoloveni la asociatie, aceasta este obligate sa i§i actualizeze actele constitutive 
prin hotarare judecatoreasca." 

Dl. consilier Ungureanu Ionut intreaba: „Cum se iau banii de la locuitori?" 
Dra Secretar  raspunde: „ Cotizatia de aderare se plateste din bugetul local, 

o singura data." 
Nu mai sunt alte intrebari, discutii referitoare la cele prezentate, drept 

pentru care se supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, 
astfel, Hotarfirea nr. 73 din 08.10.2019. 

Se constata ca alte puncte nu mai sunt pe ordinea de zi, de asemenea nici 
inscrieri la cuvant, intrebari, comentarii sau propuneri nu mai sunt. 

Ca urmare, pre§edintele de §edinta declard incheiate lucrarile §edintei de  
indata din data de 08.10.2019.  

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proc -verbal. 

PRESEDINTE 
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